
 

 Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
27.05. 2019 kl. 17.30 – 19.30 

- Sted: Bygning1, personalerummet 

- Deltagere:  Stine, Tenna, Lene, Kitty, Dan, GF, FK, KG, AHN og Sebastian 

Afbud: Malik, Rikke, Thomas, Katrine, MF, Ardiana 

 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 
 
 
 

5 min  
Referat godkendt. 
Dagsorden godkendt. 

Formanden har ordet Orientering fra formanden  10 min. Skolebestyrelsen vil gerne have lavet et flag på fod – som ”skilter” med 
her er Skolebestyrelsen. Kitty går videre og undersøger. 
 
Skole og forældre har arrangement/kursus i efteråret. SB-medlemmerne 
overvejer om der er lyst og mulighed for at deltage. Der er økonomi til 
at to SBere kan tage med. 
 
På feature-fredagen kom der forskellige input: 

• Skiltning omkring skolen, så man kan se man kører ind i et 
skoleområde. Trafik-udvalget (Dan og Rikke) tager temaet op og 
henvender sig i forvaltning. 

• Sikkerhedsrisiko ved hegnet- både byggehegn, hegn omkring de 
grønne områder. Svar: teknisk service går runde ved hegnene 
og ordner nedtrådt hegn og løse ender dagligt. 

• Spørgsmål til kreative fag i udskolingen. Svar fra KG: Der 
kommer nye tvungne praktiske og kreative valgfag næste 
skoleår. Kommende 7. årg. er de første der skal vælge mellem 
tre praktisk-krea valgfag: håndværk og design, musik og 
madkundskab. Valgfaget er to-årigt og kan afsluttes med prøve i 
8. klasse. 



 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentan
terne orienterer om 
emner behandlet i 
elevrådet 
 

 
15 min. 

 
Sebastian: 
Det har været en rigtig god 9. kl. sidste skoledag. Der blev kastet 
karameller, spillet fodbold og volley mod lærerne og til sidst var der 
vandkamp og barberskumskamp for 9. kl. 
 
Skolen får besøg af en gruppe nepalesere. Sebastian og andre elever fra 
7. og 8. klasse skal vise gruppen rundt.  
Det er Dan – fra SB – der har henvendt sig og banet vejen til 
samarbejdet. 
 
På indvielsesdagen d. 6.6. har Sebastian fået æren af at klippe det røde 
bånd. 
  
KG orienterer kort videre om ”Sidste skoledag”. Der skal evalueres på 
dagen – bl.a. ift. den nye karamel-kastnings-platform, som i år var 
gangbroen mellem bygning 1 og 2. 
Desværre blev en lille håndfuld elever + en voksen ramt og såret af 
noget, der var større end karameller. Det viste sig at være nogle store 
slikkepinde. 
 
 

Sommerafslutning 
 

 Udvalg + evt. idéer 15 min.  
Sommerafslutning flyttes fra d. 20.6. til d. 24.6. grundet mange afbud. 
Afslutningen holdes på tagterrassen. 
Kitty, Johny og Dan melder sig til festudvalget. 
Tenna skriver ud og informerer om den ændrede dato. 
 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering Dan 10 min. Dan lægger op til evaluering af sin (lokaludvalgets) deltagelse i SB-
møder. SB udtaler: 
 
Det har været berigende at Dan har deltaget.  
Dan har 

• budt ind med ny viden om lokalområdet. 



• Kommet med nye vinkler og input (ikke-forældre eller 
medarbejder-input). 

• Været konstruktiv i samarbejdet omkring høringssvar, skrivelser 
til politikere etc. 

 
SB tilkendegiver enstemmigt ønske om at Dan fortsætter og er glad for 
at høre at Dan også selv udtrykker, at han gerne vil tage et år mere. 
 
 
Besøg af Nepalesiske politikere (nævnt under elevrådspunktet) 
- Godt eksempel på samarbejdet mellem Lokaludvalget og skolen. 

 
 

Kommunikation i AULA Drøftelse af skriftlig 
kommunikation mellem skole 
og forældre 

Jf. materiale 
udleveret på sidste 
møde.  

40 min. KG gennemgår AULA-kommunikationsplatformen via PowerPoint, som 
er udsendt til alle skoler.  
 
Derefter arbejder SB i grupper omkring forskellige opgaver. 
Arbejdsarkene samles sammen og Kitty og KG samlerpointerne sammen 
før næste SB møde. 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 
 
 

15 min. Personalet 
Evaluering af featureugen. Lærerne var glade for at der var fokus på 
proces frem for produkter. 
 
KKFO 
1.maj-børnene er startet. KKFOen har aldrig været så stor før. Der skal 
evalueres ift. hvordan vi bedst muligt imødekommer så mange nye børn 
i årene fremad. Det går godt med opstarten af de nye børn.  
 
Ledelsen: 
Der er to jobopslag i øjeblik på skoledelen. En pædagogisk assistent til 0. 
årg. samt en barselsvikar til kommende 6. årg. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde  10 min. 
 
 

NÆSTE MØDE ER FLYTTET TIL D. 24.6. 
- Gennemgang af pointer fra AULA-drøftelserne. 



 


